
Zápis z výroční Valné hromady SDH Lipanovice 

konané dne 7.12.2024 

 

Zapisovatel: Jana Masáčková 

Ověřovatelé zápisu: Ladislav Klíma, Jaroslav Borovka 

 

Účast: 17 členů SDH Lipanovice 

Hosté: Bohumír Mráz – zástupce a delegát okresního sdružení SDH, velitel obvodu. 

Libor Drdáček – starosta obce Záboří 

 

Program Valné hromady, který byl přítomnými členy schválen: 

01.- Volba zapisovatele a dvou ověřovatelů 

02.- Zhodnocení činnosti SDH za rok 2024. 

03.- Návrh plánu akcí na rok 2025. 

04.- Návrh plánu příjmů a výdajů pro rok 2025. 

05.- Diskuze. 

06.- Závěr. 

1. Zapisovatelem byla zvolena Jana Masáčková, ověřovateli Ladislav Klíma a 
Jaroslav Borovka 

2. Zhodnocení činnosti SDH za rok 2024 

16.3. – proběhlo štípání dřeva, bohužel jen polovina, ta druhá tam pořád leží 

6.4. – schůze ohledně Vítání léta, složení družstva na soutěž 

9.5. – pro malý počet dětí byl projekt MH na dobu neurčitou pozastaven, ale 
vypadá to, že pravděpodobně už se nerozběhne. 

19.5.-  proběhla 1. Železná neděle 

15.6.- Vítání léta pro děti i pro dospělé. 

26.7.- schůze ohledně domácí soutěže 

18.8.- proběhl trénink 

24.8. - domácí soutěž O pohár starosty obce. Zúčastnilo se 8 družstev. 



Jedno družstvo přípravky SDH Nová Ves a byli úžasní a zaslouženě první. 

Čtyři družstva mužů: Na prvním místě se umístilo SDH Nová Ves, druhé bylo 
SDH Dobrošov,  třetí bylo SDH Jankov a na čtvrtém byli domácí. 

Tři družstva žen: Na prvním místě se umístilo SDH Jankov, druhé bylo SDH Nová 
Ves a třetí bylo SDH Čakov. 

7.9.- jsme pomáhali v Záboří na dětském dnu, děti si zastříkali na PET láhve. 

6.10.- druhá Železná neděle 

Zásahová jednotka byla i letos v akci. 

Láďa Klímů měl 2x hasičský dozor na Selských slavnostech v Holašovicích. 

13.9. se stavěli protipovodňové hráze v Českých Budějovicích u SKP, tam se 
zúčastnili Daniel Janda a Láďa Klíma. 

15.9. byl na trase Lipanovice – Nová Ves spadlý strom přes silnici a tam  
pomáhal zasahovat Láďa Klímů. 

23.10. byla Obvodová schůze 

Pokladník Jana Masáčková seznámila členy s hospodařením a stavem pokladny. 
Díky pořádaným akcím jsme mohli zakoupit členům nová trička.  

Významným příjmem do pokladny byl svoz kovového šrotu.  

Díky a pochvala patří především Patrikovi Scharrerwörgerovi, který nejen zapůjčil a 
řídil nákladní auto, ale pohonné hmoty věnoval jako sponzorský dar. 

3. Návrh plánu akcí na rok 2025 

Je nutné naštípat zbývající dřevo – štípačku zajistí Václav Kneifl. 

Natřít dveře do hasičské zbrojnice – nesplněný úkol z minulého roku. 

Diskutovali jsme, zda pořádat Vítání léta a hasičskou soutěž. Organizace těchto akcí 
je velmi náročná, zvlášť pokud se organizace aktivně účastní jen málo členů SDH. 

Starosta Obce Záboří nás ovšem přesvědčil o oblíbenosti těchto akcí, byla by škoda 
je nepořádat. Zvážíme tedy žádost o pomoc s organizací např. ČČK.  

Termín akce Vítání léta jsme určili na 14.6.2025 a mělo by jít o zábavu s kapelou na 
návsi obce Lipanovice s odpoledním programem (soutěžemi) nejen pro děti. Na tuto 
akci bude potřeba vyjednat s obcí povolení a uzavření části komunikace na návsi. 
Opět oslovíme kapelu Country Rebels ČB. Žádáme členy SDH o průběžné shánění 
reklamních předmětů firem, které by byly vhodné jako ceny. 

 

 



Naši, již tradiční, hasičskou soutěž O pohár starosty obce, budeme pořádat 
23.8.2025. Jednatel Martin Masáček st. má za úkol co nejdříve tento termín zadat na 
web www.hasicskasoutez.cz. (Tento úkol byl splněn ihned). 

Dále jsme projednávali pořádání Dne dětí. Tuto akci vždy zajištuje ČČK a obec 
Záboří. Naše SDH velmi rádo pomůže s organizací, tak jako v uplynulých letech. 

Členové se zavázali k další pomoci s brigádami pro Obec Záboří. 

Rádi bychom opět zajistili svoz kovošrotu v rámci Železné neděle. 

 

 

4. Návrh plánu příjmů a výdajů pro rok 2025 

Členské příspěvky. 

Domácí soutěž. 

Vítání léta. 

Kovový odpad ze Železné neděle 

Sehnat další sponzory. 

 

5. Diskuze 

V diskusi vystoupil zástupce okresního sdružení SDH Bohumír Mráz. Ve svém 
vystoupení nám přečetl dopis s pozdravem od Mgr.Žižky (starosta KSH 
Jihočeského kraje). Informoval nás, že rok 2025 je volebním rokem. Na Valné 
hromadě na konci roku 2025 si budou všechny SDH volit představenstvo sboru. 

V diskuzi vystoupil starosta Obce Záboří. Všechny nás potěšil poděkováním za 
naši činnost a vyjádřením podpory při pokračování v organizaci našich akcí. 

6. Závěr. 

Závěrem starosta sboru Václav Kneifl ml. poděkoval všem členům za jejich dobrou a 
obětavou práci a popřál našemu družstvu hodně úspěchů v novém roce. 

Všechny body programu Valné hromady byly projednány. 

 

 

V Lipanovicích dne 7.12.2024                              Zapsala: Jana Masáčková 

 

 

 


